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Inhoud mei 2024: 
 

▪ Voorwoord voorzitter 
▪ Microsoft 365 
▪ AL vergaderingen 
▪ Vertrouwenspersoon mailadres 
▪ Lezing Watersnoodramp 1953 
▪ Schrijvers gezocht voor Straet & Vaert 
▪ Concept notulen ALV 9 maart 2024

Voorwoord 
2024 is een gedenkwaardig jaar voor onze 
Heemkundekring: we bestaan dan als 
Heemkunde Loon op ’t Sandt 45 jaar! Is 
dat iets om te vieren? Wij vinden van wel, 
niet erg groots, het is geen 50 jaar, maar 
toch!  
In deze 45 jaar hebben we genoeg ups en 
downs gehad; dat komt nog aan de orde 
het komende jaar bij diverse activiteiten.  
Op zaterdag 22 juni en zondag 23 juni 
hebben we namelijk een 
fototentoonstelling in de Venloene  met 
het motto Loon op Zand Toen en Nu. 
Deze fototentoonstelling wordt die dag 
geopend door Jan van Kempen, voorzitter 
van Brabants Heem. De activiteiten 
commissie is druk bezig om deze dag 
goed te regelen, in overleg natuurlijk met 
de Fotowerkgroep.  
Er komt nog voldoende info binnen via de 
geijkte kanalen wat, waar en wanneer dit 
gehouden wordt, maar probeer alvast 
deze middag van 22-6 vrij te houden. Ook 
zal deze tentoonstelling nog de week 
daarna blijven staan. 
We hebben de lente nu en we gaan toch 
weer snel over naar de zomer; meestal 
staan de activiteiten dan op een lager 
pitje, maar meteen daarna hebben we  
 

 
diverse dingen gepland en dat horen jullie 
nog.  
De vooruitblik naar een nieuw Dorpshuis 
zal bepaald worden op donderdag 16-5. 
De Gemeenteraad beslist dan of het 
krediet ter beschikking komt dat is 
voorgesteld; Hopelijk gaat alles door en 
kunnen we met de Scouting ook weer in 
gesprek gaan over een verlenging van de 
Kletterhoef -huur tot ons vertrek naar het 
Dorpshuis. Dat wordt nog wat!  
 
Blijf graag in goede gezondheid, kijk naar 
elkaar om, de wereld is al hard genoeg .  
 
Kees Hesselmans, voorzitter. 
 
Microsoft 365 
Microsoft 365 is een zogenaamd 
cloudproductiviteitsplatform. Met dit 
platform heb je toegang tot verschillende 
diensten van Microsoft zoals Microsoft 
Teams (voor Internetvergaderingen), Word 
(om bijv. brieven of documenten te 
schrijven), Excel (een uitgebreid reken-
programma), PowerPoint (voor 
presentaties), Outlook (voor e-mails) en 
OneDrive (opslag van gegevens ‘in de 
Cloud’). 
 

Deze Nieuwsflits geeft u informatie over een of meerdere activiteiten 
die binnenkort plaatsvinden van de Heemkundekring Loon op ’t Sandt. 
Redactie: Ecliptica 66, 5175 XK Loon op Zand; 0610114684 
secretaris@heemkundekringloonoptsandt.nl 
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Al onze foto’s, scans van documenten en 
andere digitale gegevens moeten veilig 
worden opgeslagen. Toen wij begonnen 
met het verzamelen van digitale gegevens 
werden deze gegevens ‘gewoon’ op onze 
computers opgeslagen. Maar als die 
computer kapot zou gaan of zou worden 
gestolen, dan zouden we al die gegevens 
kwijt zijn. Daarom hebben we eerst onze 
gegevens op een externe harde schijf 
gezet. Maar ook die kan kapot gaan of 
worden gestolen. Hierom hebben we een 
aantal jaren geleden besloten om onze 
gegevens ‘in de Cloud’ (Cloud is Engels 
voor wolk) op te slaan. Een cloudopslag 
kun je alleen benaderen via internet. Onze 
gegevens hangen niet echt ergens in de 
wolken, maar staan in verschillende 
datacenters, verspreid over de wereld. In 
geval van brand of diefstal van onze 
computers, zijn we onze gegevens dus 
niet kwijt. Daarnaast kun je vanuit huis ook 
bij je gegevens terecht. 
 

 
 

Het bedrijf waar wij onze data hadden 
opgeslagen gaf twee jaar geleden aan met 
deze service te stoppen. Hierom zijn we 
naar een andere service gaan zoeken. Zo 
kwamen we bij Microsoft 365  terecht. 
De belangrijkste redenen om voor 
Microsoft 365 te kiezen zijn: voor 
organisaties zonder winstoogmerk is 
Microsoft 365 onder bepaalde 
voorwaarden gratis (wij voldoen aan de 
voorwaarden), een betrouwbare 
organisatie, gebruik van alle diensten 
vermeldt in de eerste paragraaf hierboven. 
We zijn bijna klaar met de implementatie 
van dit platform. Al onze gegevens staan 
ondertussen op ‘OneDrive’. Ze moeten 
alleen nog ‘even’ worden opgeschoond en 
op de juiste plaats worden gezet.  
 

 
 
 
In mei wordt door de consultant, die ons 
met het installeren heeft geholpen, een 
training aan het bestuur gegeven. Hierna  
gaan we stap voor stap de mogelijkheden 
uitrollen. 
Voor de duidelijkheid, Microsoft 365 
vervangt niet Memorix Maior. Memorix 
Maior is een online 
collectieregistratiesysteem voor Brabantse 
instellingen. Hierin is onder andere onze 
foto- en bidprentjescollectie vastgelegd. 
Deze gegevens zijn online beschikbaar 
voor derden. 
 
In Microsoft 365 worden al onze digitale 
gegevens bewaard en die gegevens zijn 
niet online beschikbaar voor derden. 
 
AL vergaderingen (2 naar 1) 
In onze ALV is het aantal AL 
vergaderingen weer ter sprake gekomen. 
Vóór de coronatijd had het toenmalig 
bestuur deze vergaderingen teruggebracht 
naar één ledenvergadering per jaar. Ná  
corona waren we zo blij, dat we weer twee 
maal per jaar deze vergadering hebben 
gehouden. 
Tóch gaat het bestuur weer terug naar één 
ledenvergadering per jaar.  
Er is dan wel een contactmoment minder, 
maar dan is het een taak van het bestuur 
om andere momenten te gaan plannen, 
zodat we elkaar kunnen treffen. 
Begin 2025 zal dus de volgende ALV weer 
zijn.    
  
Mailadres vertrouwenspersoon 
Het mailadres van onze 
vertrouwenspersoon mw. Claudia 
Verheijen staat op onze website onder het 
kopje contact en dan bestuur. 
vertrouwenspersoon@heemkundekringloonoptsandt.nl 

Mocht u daar gebruik van willen maken, 
vanwege een vertrouwensprobleem 
binnen de Heemkunde, dan kunt u contact 
zoeken. Denk aan bijv. 
grensoverschrijdend gedrag, onheuse 
bejegening, onbevredigende 
klachtenafhandeling e.d. 
 
Lezing Watersnoodramp 
Op een zaterdagmiddag, einde van het 
jaar of in het begin van het volgend jaar,  
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zal er een lezing zijn over de 
Watersnoodramp van 1953. Deze ramp 
speelde zich niet alleen af in Zeeland, 
maar had ook in onze contreien gevolgen. 
U hoort daar nog over. 
 
Schrijvers gezocht voor Straet & Vaert 
 Straet & Vaert (S&V) vormt al jaren lang 
het zeer gewaardeerde jaarboek van onze 
heemkundekring (HKK). Daar zijn wij trots 
op en dat is goed. En al jaren lang drijft 
het op de inzet van een relatief kleine 
groep leden. Ook daar mogen we trots op 
zijn maar daar dreigt iets minder goed te 
gaan en daar wilde ik het even over 
hebben.  
Vanuit de redactie van S&V kwam de 
bezorgdheid richting het bestuur over het 
achterblijven van nieuwe aanwas aan 
schrijvers van artikelen voor het jaarboek. 
Behoefte aan “vers bloed” dus, als 
antwoord op de vergrijzing die ook onder 
de S&V schrijvers onmiskenbaar 
plaatsvindt. 
 
Waarom is S&V zo belangrijk. 
Met S&V biedt de HKK een platform aan 
schrijvers om hun eigen belevenissen of 
interesses vast te leggen en te 
verspreiden onder geïnteresseerde lezers. 
Vastleggen ook opdat mooie verhalen en 
interessante lokale wetenswaardigheden 
niet in vergetelheid geraken. Waarmee 
ook aan een van de doelstellingen van de 
HKK wordt voldaan:  behoud en 
verspreiding van kennis. En mede 
daardoor, het stimuleren van de interesse 
bij de lezers. Interesse vanwege pure 
kennisvergaring maar zeker ook  vanwege 
de binding die de onderwerpen geven met 
het eigen “heem”.  
Een grote verscheidenheid aan 
onderwerpen is in de afgelopen vier 
decennia de revue gepasseerd. Maar 
onderwerpen vormen niet het grootste 
probleem. Het probleem zit in de 
uitvoering. 
De heemkundekring is sterk vergrijsd met 
leden die vaak al erg lang lid zijn. Het idee 
gaat daardoor overheersen dat 
heemkunde gaat over ‘grootmoeders tijd’ 
of zelfs (ver) daarvoor maar dan wordt 
vergeten dat er ook veertigers zijn voor 
wie dat alles een generatie later speelt. 
Voor de oudere leden is die tijd dan  
 

 
misschien niet zo interessant terwijl dat 
voor die jongere generatie anders ligt. 
Leerkrachten en schoolervaringen uit de 
jaren zestig, zeventig en tachtig kunnen 
dus ook interessant zijn, net als 
verenigingen uit die tijd, de huisartsen enz. 
 
 
Anderzijds werd eerder ook ‘echt’ 
onderzoek gedaan door leden van de 
heemkundekring. Nu is het allemaal veel 
passiever en lijkt het soms meer een 
gezelligheidsclub. Niks mis mee, maar dat 
levert dus geen resultaten op die tot een 
artikel kunnen leiden. 
 

 
 
Mogelijke onderwerpen 
Hieronder een opsomming van mogelijke 
onderwerpen, in willekeurige volgorde 
(met dank aan Lauran Toorians en Erik 
Gelevert). 
- Er was een pandenwerkgroep die nuttig 
werk deed. Als die weer van de grond 
komt, kunnen interessante panden en hun 
bewoners worden beschreven (behalve 
een pand kan juist ook een bewoner of 
reeks bewoners centraal staan).  
- Herinneringen aan een straat of buurt 
waarin iemand opgroeide. 
- Het verhaal van een vereniging (Uno 
Animo, de biljartclubs, duivensport, bridge, 
mahjong, de mensen die de boekenbank 
runnen, enz.). 
- Natuurmonumenten als al jaren erg actief 
rondom Loon op Zand. Denk ook aan de 
aanleg van de natuurbegraafplaats. 
- Een overzicht van de straatnamen, 
waarom ze zijn gegeven en wat ze 
betekenen.  
- De periode van Immerseel als heren van 
Loon op Zand is nauwelijks beschreven. 
- Hetzelfde geldt voor de periode Salm-
Salm. Voor zowel van Immerseel als 
Salm-Salm is het archief in Anholt een 
belangrijke bron. 
 
 



 

4 
 

 
 
- Bedrijven in Loon op Zand. Er lijken 
tegenwoordig wel dertig autohandelaren te 
zitten. 
- Mehmet (Aspendos in de Kerkstraat) is 
een belangrijk persoon in het dorp, niet 
alleen als horecaondernemer. Hij vervult 
een belangrijke sociale rol. Daar zou een 
interview over kunnen komen. 
- Is de geschiedenis van de serviceflat al 
ooit beschreven? Daar wonen mensen 
met een verhaal. Die komen niet allemaal  
uit Loon op Zand, maar zijn nu wel 
inwoner. 
- De geschiedenis van de Wetering, van 
oplevering van dat gebouw tot aan de  
sluiting. Wat gebeurde daar allemaal, hoe 
was dat georganiseerd (en voor wie het 
aandurft: waarom liep het fout)? 
- De protestantse gemeenschap. 
- De aanwezigheid van Joden in (vooral) 
de negentiende eeuw. 
- Er is in de gemeenteraad een Loonse 
Partij (nu Voor Loon). Hoe is die ontstaan, 
wat wil(de) die en wat is er (niet) bereikt? 
Ook de andere partijen kunnen onderwerp 
zijn van een artikel. - Het landschap en 
hoe dat in de loop van de tijd veranderde. 
Daar vallen veel onderwerpen te halen. 
Bijvoorbeeld: waar liggen nog oude 
(onverharde) wegen en paden die ooit van 
belang waren – bijvoorbeeld als 
kerkenpad – en die nu dreigen te 
verdwijnen. Regelmatig gaat het om 
paden die strikt genomen openbaar 
moeten zijn, maar die nu vaak zijn 
afgesloten. Dar valt dus ook winst te halen 
voor wandelaars. De gemeente hoort een 
‘wegenlegger’ te hebben waarin alle 
openbare wegen en paden zijn 
beschreven. Hoe oud en hoe actueel is die 
nog. 
- Archeologie. Er is in het verleden wel 
geschreven over steentijdmateriaal dat in 
de gemeente is gevonden, maar er is veel 
meer. Recent onderzoek is vaak erg 
kleinschalig, maar daarmee niet 
oninteressant. Het zou goed zijn als S&V 
daar samenvattingen van geeft. Nu heeft 
niemand een overzicht (ook de gemeente 
niet, helaas). 
- De molens in de heerlijkheid Loon op 
Zand. In het heerlijkheidsarchief bevinden 
zich vele documenten over de oude molen 
in het dorp Loon op Zand en de molens in 
Kaatsheuvel, bijvoorbeeld over de  

 
 
reparatie van de molens en de uitgifte van 
de pachtcontracten aan de diverse 
molenaars. 
 
Onderwerpen genoeg dus. Zowel 
(semi)wetenschappelijk als alledaags, zich 
afspelend in het verleden en het heden. 
Het hoeven niet altijd tientallen pagina’s 
tekst te zijn, ook korte verhalen en 
anekdotes, aangevuld met foto’s, zijn erg  
welkom en zeker niet minder 
lezenswaardig.  
 
 
 
Schrijvers gezocht 
Als ik zeg de HKK biedt een platform aan, 
doe ik de redactie tekort. Het werk wordt 
door hen gedaan. Veelal door zelf 
artikelen te schrijven maar ook door te 
ondersteunen, corrigeren, redigeren etc. 
Beginnende schrijvers kunnen rekenen op 
steun uit deze hoek. Ook met verwijzingen 
naar bronnen voor informatie. Zo is het 
heerlijkheidsarchief bij voorbeeld digitaal 
toegankelijk. Daar kan dus iedereen thuis 
in grasduinen. Het schepenbankarchief is 
ook nog lang niet uitgeput. Daarbij wordt 
S&V open gehouden voor onderwerpen in 
relatie tot de hele gemeente, dus ook 
Kaatsheuvel en De Moer. 
Dus schroom niet en meld je aan als 
schrijver, je bent welkom !  
Stuur een mailtje naar onze secretaris: 
secretaris@heemkundekringloonoptsandt.nl 
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HEEMKUNDEKRING LOON OP 'T SANDT 
Notulen Algemene Ledenvergadering 9 maart 2024 

(Concept) 
 
 
1. Opening: 
    De voorzitter opent de vergadering om 14.05 uur en heet iedereen van harte welkom. De 
    presentielijst zal rondgaan. 
    Afmeldingen voor deze vergadering:  
    De secretaris meldt dat de volgende leden zich hebben afgemeld: Egi van der Heijden,  
    Jack Leermakers, Jos Damen, Anjo Damen, Piet van den Nieuwenhuizen, Dick van     
    Summeren, Joost van Loon, Jan de Kort, Stefan Laros, Frans Kruitwagen, Els Coolegem, 
    Ria Timmermans, Renske Timmers, Co Nijkamp, Evelien IJpelaar, Harrie Daems, Ad   
    Kuijpers, Riet Kuijpers, Wim van Klaveren, Marij van Gorkom, Laura Huibers, Ieske van  
    Althuis, Gerard Spapens en Gerard Janssen. 
  
    Nieuws over onze leden: 
    In 2023 heeft onze vereniging van een flink aantal leden afscheid moeten nemen. Acht  
    leden zijn helaas komen te overlijden en twaalf leden hebben om uiteenlopende redenen  
    hun lidmaatschap opgezegd. Daar stonden slechts twee nieuwe leden tegenover. 
 
2. Concept Notulen Algemene Ledenvergadering 18-11-2023: 
    Er zijn geen opmerkingen, waarmee deze notulen zijn goedgekeurd met dank aan de  
    secretaris. 
 
3. Concept Jaarverslag 2023: 
    Onder het kopje WG en documentatie wordt gesproken over “hard-copy”. Daar bedoelt  
    men fysieke boeken mee. Verder komt er een overzicht in onze Nieuwsflits over de serie 
    “Strol Zaand”. Jan Vera kan zorgen dat het lijstje daarvan compleet wordt. 
    Er zijn verder geen opmerkingen, waarna de voorzitter Marij bedankt voor het vele werk. 
 
4. Financiën: 
    Zoals op elke ALV volgt er weer een verantwoording over de financiën. Er is een 
    klein overschot van € 302. We hebben € 25.000 op een Rabobank spaarrekening gezet  
    met een hogere rente. 
    Wat de ANBI betreft, worden de gemaakte uren van de vrijwilligers aan de HKK 
    geschonken. Op papier wordt het dan ontstane bedrag teruggegeven aan de leden om het  
    te gebruiken voor invullen belastingformulier. Alle aanvragen zijn goedgekeurd. 
 
5. Verslag kascommissie en benoeming nieuw lid kascommissie: 
    De kascommissie (Anton Stalpers en Gerard Spapens) laat weten dat alles  
    financieel is gecontroleerd (op 7 februari) en in orde bevonden. Zij verzoekt de  
    vergadering hiermee om het bestuur van de heemkunde kring te dechargeren voor het  
    gevoerde financiële beleid. De vergadering stemt hiermee in. Aftredend is nu 
    Anton Stalpers. Nieuw commissielid is geworden Pierre Paijmans waarvoor  
    dank. 
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6. Mededelingen bestuur: 
    ALV van 2 naar 1 per jaar: 
    Het bestuur wil het voorstel doen om weer terug te gaan naar één ledenvergadering per 
    jaar. Vóór de coronatijd had het toenmalig bestuur dit al ingevoerd. Ná de corona heeft dit  
    bestuur toch weer twee ledenvergaderingen gehouden. Dit willen ze weer terugdraaien. 
    Er wordt opgemerkt, dat er dan weer een contactmoment minder is. We houden dit  
    voorstel even aan en komt dus terug in de bestuursvergadering. 
    Redactiestatuut: 
    Statuut is aangepast en doorgesproken met de redactieleden van ons Straet & Vaert. 
    Wordt weer verder verwerkt. 
    Straet & Vaert zoekt schrijvers: 
    Ons jaarboek bestaat al jarenlang. Onderwerpen zijn het probleem niet, maar wel is er  
    enorme behoefte aan schrijvers, die er ook tijd en energie in willen steken. De redactie  
    heeft aanvulling nodig. Verhalen met een wat zwaarder thema graag afwisselen met  
    lichtere onderwerpen. 
    We gaan een oproep in de Nieuwsflits plaatsen en daarna in RdT en in de  
    Duinkoerier. Misschien een Open Dag houden waarin de HKK zich presenteert en kan  
    uitleggen wat de HKK precies inhoudt zou een idee kunnen zijn. Zou met de  
    Fototentoonstelling gecombineerd kunnen worden. 
    Een lijstje met mogelijke onderwerpen zullen in de Nieuwsflits gezet worden, zodat de  
    leden kunnen inschrijven om mee te helpen met het onderzoeken en schrijven. 
    Vertrouwenspersoon: 
    Mailadres voor onze vertrouwenspersoon is aangemaakt en zal snel op de website en in  
    de Nieuwsflits geplaatst worden. Dit email-adres is alleen voor haar toegankelijk. 
    Statuten en Huishoudelijk Reglement zijn aangepast: 
    Het heeft veel werk en tijd gekost. Alles is nu compleet en staat ter inzage op de website. 
    Blijft wel aan veranderingen onderhevig. 
    De Wetering: stand van zaken: 
    In de 3e week van maart wordt het complete plan gepresenteerd aan de gemeenteraad.  
    Aan de gebruikers en de gemeenteraad zal nog informatie gegeven worden. Op 16 mei  
    valt dan het definitieve besluit. 
    Op de vraag of wij als HKK mogen blijven bij de scouting, zegt onze voorzitter dat we een  
    contract hebben tot eind 2024. Daarna zal weer gesproken moeten worden over een  
    verlenging. 
    Er is geen verschil tussen de getekende intentieovereenkomst van vorig jaar en nu: ons 
    plan van eisen blijft 80 m2 (8 bij 10 werkruimte). Deze ruimte zullen we moeten delen met  
    andere verenigingen, waarbij onze computers achter een wand afgesloten kunnen  
    worden. Om onze spullen toch ergens op te kunnen slaan is er contact gezocht met Jos  
    Spapens. Dit alles onder voorbehoud, want toestemming voor hem om opslagruimtes te  
    mogen maken moet nog komen. 
    Microsoft 365 implementatie: 
    Als opvolging van Nomadesk, gaan we nu beginnen met Microsoft 365. In SharePoint  
    worden de gegevens opgeslagen. Waar SharePoint nu gevestigd is wordt nagekeken. 
    Er moet nog veel geordend worden en er zal een training volgen voor bestuursleden en 
    betrokkenen. Tevens wordt er gekeken of de (oude) computers in de Kletterenhoef op 
    Microsoft 365 kunnen draaien. 
    Werken met Memorix Maior staat los van Microsoft 365. 
    Leden: hoe krijgen we meer leden? 
    Op een sheet wordt aangegeven hoe het ledental afneemt. Deze tendens is bij veel HKK 
    te zien. We zitten in een uithoek, wat ook niet echt meewerkt. In RdT zou vaker een foto  
    gezet kunnen worden om namen te verkrijgen. Naderhand zou het leuk zijn om nog eens  
    dezelfde foto te laten zien, maar nu mét de namen. 
    De fototentoonstelling die in juni komt ook interessant maken voor de leerlingen van de  
    scholen is een goed idee.  
    Activiteiten in 2024:  
    * Vanwege ons 45-jarig bestaan van onze Heemkundekring komt er een  
       Fototentoonstelling “Loon op Zand toen en nu” op 22 en 23 juni in de Venloene, met  
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       een mogelijke uitloop van de week erna. Thema’s in paren worden tentoongesteld (bv.  
       foto van de Wetering toen en nu etc.). Inschrijfformulier neerleggen en scholen  
       uitnodigen. 
    * Vrijwilligersdag is op zaterdag 13 juli vanaf 14.00 uur in Hubertushof. 
    * Ook vanwege ons feest komen er excursies op intekening op zaterdag 31 augustus en  
      evt. vrijdag 30 augustus. Daarna volgt een gezellig samenzijn. 
    * Open-Monumentendag is op zondag 15 september. 
    * Lezing met als thema “Watersnood 1953” in oktober/november. 
    * Vitrines bij de Venloene en Dr. Kools worden regelmatig gevuld met allerlei voorwerpen. 
 
7. Bestuursverkiezing: 
    Aftredend is Kees Hesselmans (voorzitter), maar ook weer herkiesbaar. Met een  
    groot applaus van de aanwezigen wordt dit bekrachtigd. 
     
8. Rondvraag en sluiting: 
    Maria Verstappen: waarom geen lezingen meer in Molenwijck en Venloene? Misschien  
    toch weer een goed idee. Wordt meegenomen. 
    Jan Vera: geeft uitleg over de naam Kodan (was afkorting van de Kok en Dankers).  
    Voorstel van hem zou zijn, dat niet de gemeente namen zoekt, maar de HKK uit die buurt. 
    Er waren verder geen vragen voor de rondvraag, waarna de voorzitter deze vergadering  
    sloot om 15.30 uur. 
 
Korte pauze 
 
Na de pauze verzorgde Marja van Trier een presentatie over het door haar geschreven boek  
“Het geheim van de Peperstraten”. 
 
Daarna ging de bar open en onder het genot van een hapje en een drankje werd er nog 
gezellig nagepraat. 
 
Marij Kruitwagen-Geukers 
Secretaris 
 
 
 
 


